
Vanløse Lokaludvalg – oversigt over lokaludvalgets behandling af Vanløse Idrætspark.

Dato og møde Lokaludvalgets beslutning Bilag Kommentarer
16. august 2007
Lokaludvalgsmøde
Punkt 3

Idrætschef Mads Kamp Hansen orienterede om ny 
stadionredegørelse og dens konsekvenser for 
Vanløse, herunder Vanløse Idrætspark. 
Stadionredegørelsen sendes til høring hos 
lokaludvalgene til efteråret 2007. Medlemmerne af 
Vanløse Lokaludvalg stillede spørgsmål til 
Idrætschef Mads Kamp Hansen og tog 
orienteringen til efterretning.

-

20. september 2007
Lokaludvalgsmøde
Punkt 6

Vanløse Lokaludvalg retter henvendelse til Kultur- 
og Fritidsudvalget, der støtter ønsket fra idrætten i 
Vanløse om, at der etableres en kunstgræsbane 
på det eksisterende træningsanlæg mellem 
opvisningsbanens tribune og Thyborøn Allé og at 
støtte en flytning af hegnet ved Thyborøn Allé for 
at sikre en tilstrækkelig størrelse af banerne. 

Vanløse Lokaludvalg retter henvendelse til Center 
for Veje og Renhold vedrørende 
parkeringsproblemerne på Vanløse Byvej og 
Klitmøllervej samt omliggende villaveje. 

Bilag 1: Indstilling fra arbejdsgruppen for 
Trafik og miljø vedrørende 
parkeringsforholdene ved Vanløse 
Idrætspark
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15. november 2007
Lokaludvalgsmøde
Punkt 16/ meddelelser

Orientering om kunststofbane 
Formand Bent Christensen orienterede om, at Per 
Stengade og formanden havde haft møde med 
Kultur- og Fritidsforvaltningen vedrørende ny 
kunststofbane. Der etableres formentligt en stor 
kunstgræsbane på "tværs" af den nuværende 
træningsbane og en mindre kunstgræsbane, der 
lader plads til overs til fortsat parkering inden i 
anlægget. Med hensyn til parkeringsproblemerne, 
har Kultur- og Fritidsforvaltningen foreslået, at 
man kan overveje en skråparkering ved Vanløse 
Byvej. Etablering af noget sådant kan ikke 
finansieres via planerne for to kunststofbaner.

Punktet blev behandlet under 
meddelelser, lokaludvalget 
besluttede altså ikke noget på 
dette møde.

20. august 2009
Lokaludvalgsmøde
Punkt 2

Vanløse Lokaludvalg retter henvendelse til 
borgmestre, udvalg og relevante forvaltninger 
omkring afholdelse af offentligt møde om Vanløse 
Idrætspark. Lokaludvalget holdes løbende 
orienteret om sagens gang.

Bilag 1, Brev fra Per Stengade af 
23.07.09
Bilag 2, Brev fra Erik Huusfeldt Larsen 
(tidl. udsendt til VLU marts 09)
Bilag 3, indstilling og referat fra VLU 
møde marts 09
Bilag 4, Kopi af klagebrev til 
Statsforvaltningen

Alle bilag findes under 
dagsordnen på lokaludvalgets 
hjemmeside

7. oktober 2009
Borgermøde i Vanløse 
Idrætspark

Ingen beslutninger Invitationer sendt til KFU, TMU 
samt begge borgmestre. Kultur- 
og fritidsborgmester Pia 
Allerslev samt en række 
embedsmænd fra forvaltningen 
deltog, desuden deltog en 
række udvalgsmedlemmer.

22. oktober
Lokaludvalgsmøde
Punkt 4

Formanden og Per Stengade gav en mundtlig 
orientering om sagens forløb hidtil og 
borgermødet. Bent Christensen deltager i 
dialoggruppen, som lokaludvalgets repræsentant.
Lokaludvalget udtrykker en forundring og 
utilfredshed med den måde kommunen har 
håndteret sagen på. Lokaludvalget påpeger, at 
kommunen bør høre naboer, ikke kun når det er 
lovpåbudt, men i alle sager, hvor naboer berøres 
af kommunale anlægsprojekter.

Boldhegn og p-pladser, henv. fra Per 
Stengade

Bilag findes under dagsordnen 
på lokaludvalgets hjemmeside.

2



19. november 2009
Lokaludvalgsmøde
Punkt 11

Vanløse Lokaludvalg tog orienteringen om 
beboergruppens henvendelse til Trafik- og
Miljøforvaltningen til efterretning.
Lokaludvalget indgår i en arbejdsgruppe, der 
udarbejder et forslag i samarbejde med beboerne 
og idrætslivet i Vanløse et udkast til videre proces, 
som forelægges lokaludvalget på mødet i januar. 
Per Stengade og Erik Honore deltager for 
lokaludvalget i denne gruppe.

Vanløse Lokaludvalg kontakter TMF og udtrykker 
ønske om at blive hørt som part i byggesagen om
hegnet. Lokaludvalget minder Kulturborgmesteren 
om, at hun på et tidligere møde har lovet at indgå
i en arbejdsgruppe med sagens parter.

Vanløse Lokaludvalg tog orienteringen om 
behandling af Vanløse Idrætspark på Kultur- og
Fritidsudvalgtes møde den 5. november til 
efterretning.

Vanløse Lokaludvalg havde flg. kommentarer 
vedr. brug af rullehockeybanen: Bestyrelsen i
Lønstrupgaard har haft en del klager over støj og 
med den rapport, der ligger, er der åbenbart grund
til klagen. Spil i dagtimerne af børn med ikke-
professionelt udstyr vil ikke give støj i samme 
omfang. Repræsentanter fra grundejerne har også 
oplevet utilfredshed med støj. Efter banen er 
åbnet, har VBUC haft stor glæde af banen, i 
dagtimerne, en gang om ugen. Institutionerne 
spiller med softballs og larmer derfor ikke.
Lokaludvalget behandler konkrete ideer om banen 
på næste møde.

Ingen bilag
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21. januar 2010
Lokaludvalgsmøde
Punkt 8

Vanløse Lokaludvalg tog orienteringen om Kultur- 
og Fritidsudvalgets behandling af
rullehockeybanen ved Vanløse Idrætspark til 
efterretning. Vanløse Lokaludvalg vil følge den
kommende udvikling i sagen, og det vil blive 
behandlet på et af det nye lokaludvalg første 
møder.
Vanløse Lokaludvalg tog orientering fra 
lokaludvalgsmedlemmer Erik Honoré og Per 
Stengade til
efterretning.
Vanløse Lokaludvalg besluttede at invitere alle 
relevante lokale parter, Kultur og Fritids- samt
Teknik- og Miljø-borgmesteren til et møde, hvor 
alle sagens elementer fremlægges.
Vanløse Lokaludvalg retter desuden henvendelse 
til Kultur- og Fritidsborgmester Pia Allerslev og
opfordrer hende til at indkalde alle sagens parter til 
møde, som lovet på møde i efteråret i
Idrætsparken.

Bilag 1, Vanløse Idrætspark.
Bilag 2, Vanløse Idrætspark.
Bilag 3, Vanløse Idrætspark.

Alle bilag findes under 
dagsordnen på lokaludvalgets 
hjemmeside
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18. februar 2010 
Lokaludvalgsmøde
Punkt 3

Indledningsvist orienterede formanden om at han 
den 17. februar 2010 har taget kontakt til Kultur og
Fritidsborgmester Pia Allerslev og bedt hende om 
at få igangsat en proces, der kan føre til en
løsning.

Vanløse Lokaludvalg drøftede oplæget fra Per 
Stengade og Erik Honoré vedr. møde for Kultur- 
og
Fritids samt Teknik- og Miljøborgmesteren 
omkring en samlet plan for Vanløse Idrætspark.
Vanløse Lokaludvalg drøftede derefter hvordan et 
sådant møde kan struktureres så begge
forvaltninger/ borgmestre har lyst til at deltage, og 
har mulighed for at bidrage konstruktivt til en
løsning af problemerne omkring Vanløse 
Idrætspark.
Vanløse Lokaludvalg besluttede at mødet bør 
forholde sig til en samlet plan for hele området, og 
at
de to relevante borgmestre derfor indbydes til at 
kigge på en helhedsplan for både idræt og 
beboere i
området. Mødet skal forholde sig til 
fodboldbanerne og Damhusengen som 
omdrejningspunkt.
Vanløse Lokaludvalg besluttede at mødet skal 
tage udgangspunkt i en drøftelse af samarbejdet
mellem forvaltningerne og borgerne, med den 
konkrete sag som eksempel.

Forslag til møde om Vanløse idrætspark
Tegning, Vanløse Fodboldanlæg

Alle bilag findes under 
dagsordnen på lokaludvalgets 
hjemmeside

22. april 2010 
Lokaludvalgsmøde
Punkt 10

Vanløse Lokaludvalg besluttede, at lokaludvalget 
ønsker at blive hørt som part ved en 
byggesagsbehandling af hegnet ved Vanløse 
Idrætspark. Sekretariatet kontakter Trafik- og
Miljøforvaltningen og beder om, at lokaludvalget 
bliver hørt i en evt. bygesagsbehandling.

Statsforvaltningen, 24.03.10 Alle bilag findes under 
dagsordnen på lokaludvalgets 
hjemmeside
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